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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 20.12.2010 
 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Balo şin Nicolae care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.208/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
 Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră  
19 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Culcea Tudorel şi Vasilescu Tatiana. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara,reprezentantul S.C. ECOSID S.R.L., precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 25.11.2010 şi 
08.12.2010.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din 
data de 25.11.2010 şi 08.12.2010. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, care au fost puse în timp util la 
dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, le supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează: introducerea dup ă punctul 13 al ordinii de zi a proiectului de hot ărâre privind 
rectificarea bugetului local al municipiului Hunedo ara pe anul 2010. 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Aş vrea să facem o modificare după punctul 13 de pe ordinea de zi, care a fost 

prezentată, aş vrea să introducem un nou proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local 
al Municipiului Hunedoara pe anul 2010, şi aş vrea cu această ocazie să mulŃumesc şi DirecŃiei 
Generale a FinanŃelor Publice a JudeŃului  Hunedoara, care a acŃionat aşa de prompt în urma 
conferinŃei pe care am avut-o vineri cu privire la aceste cheltuieli privind banii persoanelor cu 
venit minim garantat.” 

 
Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător. 

 
Preşedintele de şedin Ńă : 
„Supun la vot ordinea de zi modificată.” 
 Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 
                      De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, “ Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind reglementarea comercializării plantelor, 
substanŃelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi psihotrope pe raza 
administrativ - teritorială a Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2010 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.224/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.225/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a  
unor terenuri aflate în domeniul privat al  municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
                       Dl.Gyorfi Jeno:  
                        „Comisia are un amendament, sumele de la care va porni licitaŃia, art.2, lit. a 30 
euro, lit. b 50 euro, lit. c. 50-euro.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

  
                      Dl.Gyorfi Jeno:  

 „….păi 5-6 metri, pe bulevardul Dacia. Dacă nu, le cumpărăm noi” 
  
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Păi şi dumneavoastră, de ce nu aŃi venit la prima licitaŃie.” 
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Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Deci se va supune la vot amendamentul comisiei servicii publice şi comerŃ, ca la 

art. 2, sumele de la care să pornească licitaŃia, la lit. a 30 euro/mp, lit. b 50 euro/mp, lit. c 50 
euro/mp. Vă rog să supuneŃi la vot.” 

  
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Da, supunem la vot amendamentul domnului Gyorfi.” 
 
Amendamentul a fost adoptat cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi  „abŃineri” (dl. HepuŃ 

Teodor, dl. Farcaş Ladislau). 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art.3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                     1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara:  
a) - teren în suprafaŃă de 279,0 mp situat în str.Trandafirilor, înregistrat în C.F.Hunedoara 
nr.63048 ( provenită din conversia pe hârtie a CF nr. 5792), nr. cadastral 2539/57/A; 
b)  -  teren în suprafaŃă de 11,00 mp situat pe b-dul Dacia nr.19, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr.62565  ( provenită din conversia pe hârtie a CF nr. 290/N), nr.cadastral 1723; 
c) – teren în suprafaŃă de 11,00 mp situat pe b-dul Dacia nr.19, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 
62556 ( provenită din conversia pe hârtie a CF nr.304/N), nr.cadastral 1731, 
 a constatat următoarele: 

 
        - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 17 voturi “pentru” 
        - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 18 voturi “pentru” 
        - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 18 voturi “pentru” 

            - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.-  membru 18 voturi “pentru” 
        - Poenar Adina  – consilier juridic – birou persoane juridice, închirieri, concesiuni, 

disciplina contractuala  – membru 18 voturi “pentru” 
 



 5 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice, pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, aflate în domeniul privat al municipiul 
Hunedoara, este următoarea: 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – şef Serviciu Buget, finanŃe , contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Birou Persoane juridice, concesiuni, închirieri şi disciplină 

contractuală– membru; 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezerv ă, 
în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 19 voturi “pentru” 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 19 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru  19 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic  Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  
contencios - membru  19 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în domeniul privat al municipiul Hunedoara 
menŃionate mai sus, este următoarea: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic  Serviciul AdministraŃie publică locală,  
                                         juridic, contencios - membru ; 
 

Art. 4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.226/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de privind aprobarea  reglementărilor pentru realizarea  unor 
intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
                      „Era necesară o asemenea reglementare, dar am câteva întrebări pentru cei care 
au semnat raportul. Da, cât cunosc, câte blocuri din municipiul Hunedoara au fost reabilitate 
termic cu ajutorul fondurilor de la primărie, respectiv guvern, de ce  este necesar, dacă tot nu 
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am putut interveni, neavând sursa financiară adecvată acestui lucru, să le cerem cetăŃenilor să 
facă proiecte, documentaŃia tehnică necesară emiterii Certificatului de urbanism şi AutorizaŃiei 
de construire va fi întocmită de către proiectanŃi autorizaŃi conform legii prin grija asociaŃiilor de 
proprietari şi se finanŃează din surse proprii, pentru că un proiect pentru fiecare apartament în 
parte va costa cetăŃeanul o sumă consistentă, cred eu, pentru acest moment, şi practic îl 
multiplicăm cu câŃi locatari sunt pe coloana respectivă. Bănuiesc că documentaŃia tehnică se va 
extinde şi la  anveloparea exterioară, respectiv perimetral, balcoane, uşi.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                      „O să-i dau voie domnului Dragotă.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. Dragot ă Iosif:  
                  „Deci referitor la costul proiectului, un proiect pentru un tronson, o scară de bloc 
sau un bloc, costă la fel cât costă un proiect  pentru un apartament, sunt aceleaşi avize, atât 
doar că în loc să fie faŃada la un apartament se desenează pentru un tronson, nu este 
diferenŃă de conŃinut sau muncă în plus, şi atunci e mai avantajos să plătească un singur 
proiect asociaŃia decât să avem 40 de proiecte pentru 40 de apartamente, preŃul e acelaşi, 
diferenŃa poate să fie să zicem 5 la sută.” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
                  „Şi dacă oamenii nu fac acest proiect şi în colaborare cu serviciul Urbanistic din 
Primărie, pur şi simplu  stabilesc regulile, la grosime, la culoare, care-i problema?” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„ A greşit puŃin colegul, ultima modificare a Legii 50, pentru astfel de anvelopări 

trebuie certificat de urbanism şi autorizaŃie de construcŃie.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
 “Deci s-a modificat legea.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci documentaŃia trebuie făcută.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
“V-am spus de la şedinŃa de consiliu domnul Dan, că este obligatoriu de anul trecut 

din toamnă, s-a modificat Legea 50 şi au introdus articol că anvelopările la locuinŃe colective se 
autorizează. De aceea am şi introdus în proiectul de hotărâre Legea 50, altfel nu o menŃionam.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Iar documentele pentru cele două blocuri la care tot proiectul este finalizat au fost 

trimise la minister, nu am primit nici un răspuns, au ieşit din termene cred că de două ori, pur şi 
simplu nu ne-au dat nici un răspuns. Cât ne priveşte pe noi, cetăŃenii care vor să anvelopeze 
blocurile, trebuie să îndeplinească aceste condiŃii, dar noi nu putem să trecem fără avizele de la 
minister ca să primească banii.” 
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 Dl. Cazan Florin : 
  „Eu am înŃeles cu totul altceva la şedinŃa de comisie. Ce spunea mai înainte 

colegul BobouŃanu. Deci nu se punea problema primirii banilor de la guvern, ci problema de a 
continua persoanele fizice anveloparea. Deci, nu o să se facă dacă noi cerem un proiect pentru 
toată coloana, pentru că pe o coloană totdeauna se găseşte cineva care nu poate.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Atunci daŃi-mi voie să vă spun. Cel de la etajul 4 nu are bani să pună decât de 

cinci centimetri izolarea, iar cel de la un etaj mai sus şi unul mai jos pune de 10 şi altul de 8 
centimetri. Cum arată izolaŃia pe acel bloc?” 

 
Dl. Cazan Florin : 
„Bun, atunci punem problema cum arată acum, fără izolaŃie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Deci 50 la sută plus unu din acel bloc, din acea asociaŃie, dacă este de acord cu 

proiectul, ceilalŃi vor trebui să se conformeze.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
“Mie mi se pare ca principiu este bună această hotărâre. Eu altceva am vrut să zic. 

Într-un bloc cu 10 etaje trei cetăŃeni nu vor să-şi facă anvelopare pentru că nu au bani.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
“Domnilor consilieri. Conform legii de organizare şi funcŃionare a asociaŃiilor de 

proprietari au obligaŃia să-şi constituie un fond de rulment.” 
 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Şoş Iosif : 
“Pentru cei care au diferite culori se ia vre-o măsură?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Se va face o hotărâre de consiliu luna viitoare prin care se va alege paleta de 

culori. Douăsprezece culori. Şi atunci fiecare bloc va lua o culoare sau două culori.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
“Şi atunci de ce trebuie să trecem prin consiliu dacă legea spune clar cum trebuie 

făcute aceste lucruri.” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
“ Mai este o problemă. Realizarea unei intervenŃii. Anveloparea totală nu este 

intervenŃie. Este refacerea faŃadei prin termoizolaŃie.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Domnule consilier. DaŃi-mi voie să vă spun de ce este necesar să dăm o hotărâre. 

Pentru că dacă cetăŃeanul de la etajul 3, care dumneavoastră spuneŃi că nu are bani, face un 
proiect de anvelopare cu 5 centimetri şi tot restul blocului are de 10.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
“De aceea e necesar să avem un lucru unitar. Putem face un lucru unitar şi la 

grosime şi la paleta de culori.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Păi,o grosime alege cel care are blocul din cărămidă şi altă grosime cel care îl are 

din beton.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Legea 50 prevede clar aceste lucruri. Şi atunci vin cu o întrebare. De ce trebuie să 

trecem prin consiliu, de ce trebuie să dăm noi aprobare.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
„Se pot obŃine autorizaŃii si individual pe apartamente. Deci le dăm această 

posibilitate.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
“VeniŃi cu amendamente.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci este important să înŃelegeŃi, când se face pentru tot blocul, un constructor 

respectă aceleaşi norme, credeŃi-mă sunt oameni la parter sau la primul  etaj care se cred 
meseriaşi şi nu sunt chiar aşa meseriaşi, fac cum ştiu dânşii să facă, şi reabilitarea termică nu 
este conform normelor, de aceea trebuie să se respecte acelaşi proiect pentru că în Hunedoara 
sunt 20 de proiecte.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Dar sunteŃi de acord cu mine că cetăŃeanul nu este obligat să-şi facă reabilitare 

termică.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Dar sunteŃi de acord că majoritatea din asociaŃie poate să decidă pentru 

minoritate. Eu nu mă supăr dar sunteŃi de acord sau nu?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci va intra în vigoare certificatul termic de la anul. În momentul înstrăinării nu 

poŃi să mai…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Hepu Ń Teodor : 
„Blocurile care nu sunt izolate, poluează mai mult.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
“Problema este alta. Am fost primul care am obŃinut autorizaŃie ca să-mi anvelopez 

un spaŃiu. Deci ce faceŃi cu blocurile care nu sunt cuprinse în programul acesta? Dacă vreau să-
mi anvelopez un spaŃiu  şi vreau să obŃin avizele şi autorizaŃia în condiŃiile pe care le cere 
primăria acum, credeŃi-mă, costă aproape cât anveloparea. Eu am plătit 1200 lei ca să obŃin 
avizele şi autorizaŃia  şi 1400 ca să anvelopez. Deci mulŃi nu-şi vor putea permite. Deci va trebui 
eventual să se aibă în vedere să se ceară mai puŃine avize, inclusiv de la ordinul arhitecŃilor, că 
practic doar se pune ceva pe faŃadă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Deci noi nu cerem mai multe avize decât cere legea, domnul consilier.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Ştiu dar în condiŃiile astea îi blocaŃi pe oameni. Deci cel care vrea să-şi facă 

anveloparea nu poate pentru că, costul autorizaŃiilor este mare.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
 „Şi nu merită.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Pentru închiderea unui balcon în micro 5, a venit un cetăŃean aici, l-a costat 1500 

lei la proiectant. Un balcon de la un parter.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Plus a trebuit să facă şi fundaŃie, domnul consilier. Dacă era la parter a trebuit să 

facă şi fundaŃie.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Demeter Ilie:  
„Proiectul de hotărâre nu este rău. Eu aş vrea să vă spun o soluŃie, în care unul 

are bani şi celălalt nu are bani. Eu aş cere serviciului Urbanism, la emiterea certificatului să dea 
acele avize strict necesarea pentru faŃadă, şi noi să impunem prin certificatul de urbanism 
culoarea, grosimea şi să cerem avize minime, de exemplu şi pentru închiderea balconului 
trebuie avize speciale, dar numai pentru anvelopare să nu se mai ceară toate avizele şi de la 
mediu, de la apă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Dar nu se cere aşa ceva.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Prin serviciul Urbanism cerem de exemplu: pentru blocul 22 de pe bulevard, 

culoarea roz-pal, grosimea minim 7 centimetri,  minim de avize, şi aşa zic eu că se poate 
rezolva problema.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Trebuie să înŃelegeŃi că este acceptabil ca fiecare să-şi facă, dar proiectul trebuie 

să fie comun, şi vă spun de ce. Proiectul pentru tot blocul costă aproape cât pentru un 
apartament, iar dacă cel de la etajul 2 vrea să-şi facă anveloparea singur, el va trebui să pună şi 
streaşină de metal deasupra că altfel intră apa….. E bine când  face câte unul, dar nu este cel 
mai bine. Ne gândim şi la protecŃia consumatorului, dacă cel care-şi face singur lucrarea, dar nu 
se pricepe, iar peste doi ani vinde apartamentul la fata sau băiatul dumneavoastră, şi lucrarea 
este de proastă calitate, nu a-Ńi investit în ceva care nu este de calitate. Noi nu vrem să îngrădim 
cetăŃenii dar trebuie să înŃelegeŃi că proiectul trebuie să fie comun.” 

 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
„Atunci asociaŃiile de proprietari trebuie să facă proiectele.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 “Da,  bineînŃeles.“ 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Cazan Florin : 
„Domnule primar, e adevărat că 80 la sută au balcoanele închise, ………. dar în 

asta nu sau implicat deloc asociaŃiile de proprietari, ele sunt inexistente, sunt numai nişte 
casierii.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“DesfiinŃaŃi-le, domnilor.” 
 
Dl. Cazan Florin : 
“Atunci blocăm şi iniŃiativa aceasta.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, pentru două blocuri sunt emise documente, a-Ńi mai aprobat 

completarea cu 6 blocuri, două Corvin şi George Enescu, şi a-Ńi mai aprobat 6.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Domnule primar, dacă sunt oameni care vor să-şi facă anveloparea, vine un 

cetăŃean care are banii, să-i dăm posibilitatea să facă proiectul pentru o scară, primăria 
hotărând înainte culoarea şi grosimea izolaŃiei, şi cei care vor face după aceea să contribuie în 
mod proporŃional la costurile proiectului.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
“Dacă un cetăŃean face proiectul pentru tot blocul…..” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Eu am zis să-i dăm posibilitatea să facă proiect pentru o singură scară. Şi primăria 

să Ńină cont de grosime şi de culoare pentru tot blocul. Asta am vrut să spun.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă un cetăŃean face un proiect pentru o scară sau pentru tot blocul, noi nu vom 

mai putea elibera o altă autorizaŃie de construcŃie.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Eu tocmai de asta am venit cu amendamentul, să dăm posibilitatea să facă 

proiectul pentru o singură scară, dar noi impunem de la primărie ca blocul să fie într-o singură 
culoare.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„HaideŃi să trecem mai departe. Amendamente  mai are cineva.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Doresc să se facă un sondaj. Să se discute cu câteva asociaŃii de proprietari să 

vedem şi părerea lor.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
 „Este bine venită ideea.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
 „Bună idee.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Şi cine face sondajul?” 
 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
„Şi să vedem cam cât ar costa un proiect.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
 „Serviciul Urbanism să-l facă.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, în cadrul Primăriei Hunedoara nu există servicii care să 

efectueze sondaje de opinie.”  
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Domnule primar, ar trebui consultaŃii cu asociaŃiile de proprietari şi aia se poate, 

nu facem sondaje.” 
 
 

Dl. Horvath Zoltan:  
“Dacă spuneŃi ca proiectele să fie prezentate de asociaŃiilor de proprietari, eu cred 

că facem şi un bine acestora, le întărim importanŃa, fiindcă să ştiŃi eu am discutat cu asociaŃii că 
au o sută şi ceva de apartamente, trei zeci şi trei de apartamente pe scară, s-au hotărât să facă 
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acoperiş cu tablă, şi într-adevăr unii oameni au spus că nu au bani. Atunci s-a hotărât să se 
plătească pentru toŃi şi în taxele lunare să se recupereze banii. Şi asta întăreşte importanŃa 
asociaŃiei de locatari, dacă prin ei se acceptă proiectul.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Asta a fost şi ideea noastră de a ne asigura că majoritatea decide acolo, nu 

fiecare.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”, şi 6 „abŃineri”(dl. NeamŃiu, dl. 
GoghiŃă, dl. Şoş, dl. Leu, dl. BobouŃanu, d-na Fărcaş). 

Art. 1 a întrunit 10 voturi „pentru” şi 9 „abŃineri”(dl. NeamŃiu, dl. GoghiŃă, dl. Şoş, dl. 
Leu, dl. BobouŃanu, dl. Farcaş, d-na Chiş, d-na Fărcaş, d-na Szilagyi).               

Art.1 nu a întrunit cvorumul legal, astfel nu se ma i poate trece la votarea 
urm ătoarelor articole şi a hot ărârii. 

 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a terenului în suprafaŃă de 1988,0 mp situat în P-Ńa LibertăŃii 
nr.24, înregistrat în CF Hunedoara nr.62960 (provenita din conversia de pe hârtie a CF nr.2669) 
nr. cadastral 62960, din proprietatea Statului Român în proprietatea privată a municipiului 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.227/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind  aprobarea structurii organizatorice - 
organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al 
Primarului municipiului Hunedoara si a Serviciilor Publice subordonate Consiliului local al 
municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.228/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 5.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea deplasării corului „Doina ” la Graz - Austria  
în vederea participării la manifestările prilejuite de aniversarea a 10 ani de existenŃă a asociaŃiei 
„AUT PRO ROM”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.229/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului de organizare 
şi funcŃionare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.105/2010.   
                -    d-lui consilier local Demeter Ilie care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
-    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.230/2010 se aprob ă în unanimitate . 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea punerii la 
dispoziŃia proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul 
Hunedoara” proiect coordonat de S.C. Apa Prod S.A. Deva şi finanŃat în cadrul „Programul 
operaŃional sectorial de mediu, Axa Prioritară1 “Extinderea şi modernizarea sistemelor de 
apă şi apă uzată”, domeniu major de intervenŃie “Extinderea/modernizarea sistemelor de 
apă şi apă uzată” a terenurilor/străzilor pe care se va extinde/reabilita  infrastructura de apă 
şi apă uzată. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
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- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.231/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de 
alimentare cu apă şi canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul 
Hunedoara (proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie) - lucrări de reabilitare reŃea 
stradală”. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
-    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.232/2010 se aprob ă în unanimitate . 

 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi).Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală ordinară şi 
extraordinară a AcŃionarilor la S.C. Apa Prod S.A. Hunedoara.      
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-  d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

  
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Până acum am avut pe cineva la Apa Prod?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnul director Demeter Ladislau.” 
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Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Să sperăm că într-una din următoarele şedinŃe, ştiu eu, peste două, trei luni să ne 

lămurească cum este cu apa pluvială.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea dorim să ne lămurească şi să punem întrebări, şi o să venim cu un 

raport din partea noastră a primăriei, de ce încă, după ce sau aprobat contractele de către noi, 
nu se face contorizarea individuală. Trebuie să vă spunem că la Apa Prod noi nu suntem 
majoritari, deci noi ori votăm ori nu votăm…..noi avem 10 %” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „10 %.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „10 %, deci nu reprezentăm extraordinar de mult, Consiliul JudeŃean, deci noi 

mergem doar mai mult ca să fim informaŃi în această şedinŃă, din nefericire nu avem putere de 
decizie, iar Apa Prod în unele decizii care le ia se vede că le ia împotriva locuitorilor municipiului 
Hunedoara.” 

 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
„N-am crescut tarifele.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Domnule primar, o întrebare. Hotărârile de Consiliu Local sunt obligatorii pentru 

Apa Prod? Deci nu avem putere de decizie, dar sunt hotărârile noastre şi sunt obligatorii pentru 
ei.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Corect. Deci noi o să le cerem în scris motivaŃia dânşilor, ceea ce ei nu o să poată 

să ne dea.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„De ce am întrebat. Cu ani în urmă când am făcut Hotărârea de Consiliu prin care 

s-a aprobat să nu plătească cei care nu au canalizare, apă pluvială sau meteorică ei nu au Ńinut 
cont de treaba asta.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bun. De exemplu, în şedinŃa asta în care merge domnul director ei o să hotărască 

că noi trebuie să plătim.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„ Domnul director are mandat să voteze într-un fel sau altul?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bun, dânsul votează…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„E important cum votează.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă îl mandataŃi să voteze pentru, dacă nu….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„În cazul acesta nu are relevanŃă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles, dar în celelalte şedinŃe întotdeauna dumneavoastră o să-l mandataŃi 

ce să voteze, dar şi dacă votează împotrivă, ei tot sunt majoritari.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Dânsul are mandat din partea noastră, şi trebuie să spună acolo că în Consiliul 

Local s-au hotărât următoarele lucruri şi ei trebuie să Ńină cont de ele.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În această şedinŃă nu o să-i dea voie să vorbească despre aşa ceva.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„De ce, este şedinŃă ordinară.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„E ordinară?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Este o şedinŃă cu 3 puncte pe ordinea de zi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„De fapt, acolo reprezentaŃi Consiliul Local, nu funcŃia de director din primărie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci Simeria are mult mai puŃini reprezentanŃi decât noi, Călanul şi mai puŃini, 

Consiliul JudeŃean,  după aceea noi avem cei mai mulŃi, Deva şi noi.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Deci, Consiliul JudeŃean are peste 50 la sută, Consiliul Local Hunedoara în jur de 

10 la sută, 9 şi ceva la sută, Consiliul Deva 9 şi ceva la sută, şi ceilalŃi sunt celelalte orăşele, 
comune, ce a mai rămas până la 28 la sută.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Dar a existat vreodată un punct de vedere a acestui reprezentant în Adunarea 

Generală a Apa Prod.” 
  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Adică a domnului Demeter?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Tocmai, şedinŃa a fost în data de 15, domnul primar a zis….” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci şedinŃa a fost programată pe data de 15 a lunii acesteia, noi am primit actele 

pe data de 14 sau 13, şi le-am trimis o adresă oficială prin care le-am explicat că şedinŃa 
Consiliului Local este pe 20, şi le-am cerut amânarea şedinŃei dânşilor pentru că nu puteam să-l 
mandatăm pe domnul director să vorbească în numele Consiliului fără foaie de mandat.”  

 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Dar, poate şedinŃa s-a Ńinut.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, noi ne-am făcut partea noastră, dumneavoastră o să votaŃi corespunzător.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Normal, se mandatează reprezentantul Consiliului Local să participe la şedinŃa din 

22 Decembrie 2010, cu următoarea ordine de zi, şi să aprobe punctul 1, 2, 3, la punctul 4 se 
abŃine…..” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Exact ce spune domnul director, dacă dânşii au Ńinut-o, noi reprezentând doar 10 

la sută…..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Szilagyi Ana Maria:  
„Asta e bătaie de joc, suntem la mâna lor, sau cum vine asta?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„În adresa dânşilor ne anunŃă că în cazul în care la prima adunare a acŃionarilor nu 

va fi îndeplinit cvorumul prevăzut de actul constitutiv, cea de a doua adunare generală va avea 
loc în data de 16.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Cât e nevoie pentru cvorum?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.233/2010 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor 
la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea să fac câteva rectificări în bugetul de venituri, pe anexa acestui proiect, la 

indicatori, punctul doi roman, cheltuieli totale, punctul 1b cheltuieli cu personalul, vor fi 725.000 
nu 826.000; punctul 2, lit. g,  cheltuieli cu sponsorizare vor fi 15.000 nu 150.000, iar la punctul 3 
pentru că au fost făcute aceste două modificări, profitul nu va fi doar de 27.500 va fi de 243.500. 
Vă mulŃumesc.” 

 
                 -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
                 -      d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
                 -      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Deci, la articolul 4 vreau să eliminăm termenul „cu acordul adunării administrative” 

deoarece am încălca legea, care spune că organele societăŃii şi puterea lor, sunt norme 
imperative stabilite de noi, şi nu avem voie să le atribuim funcŃii care se încalcă, similare. 
Trebuie să existe o separaŃie, administratorul faŃă de director şi faŃă de reprezentantul A.G.A. Nu 
pot să aibă aceleaşi atribuŃii. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„A tuturor activităŃilor prevăzute în actul lor constitutiv. Şi ne oprim aici. Da?” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Deci faceŃi amendament?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Amendament, da.” 

 
D-na. Chi ş-Şerban Ana:  
„Eu vin cu o propunere ce am făcut-o şi cu altă ocazie, să se găsească o soluŃie ca 

din fostul Combinat Siderurgic, să se păstreze o mică parte care să reprezinte un punct de 
atracŃie pentru Municipiul Hunedoara, un furnal sau ce se poate păstra, să fie un muzeu al 
Municipiului Hunedoara, pentru că Municipiul Hunedoara a trăit prin castel şi prin combinat, 
şi ar fi păcat să nu rămână nici o urmă.” 

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„D-na consilier Chiş dacă-mi permiteŃi, s-a luat în considerare încă de la începutul 

proiectului să rămână anumite clădiri reprezentative unde să se reflecte fosta activitate a 
combinatului. În acest sens avem în atenŃie furnalul numărul 4, care nu s-a dat în folosinŃă 
şi care el va fi un centru de  distracŃie. Se lucrează împreună cu Mittal-ul la înfiinŃarea unui 
muzeu al fierului, nu se ştie care va fi locaŃia dar se pare că va fi chiar lângă castel.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Am o întrebare, dacă tot se face un muzeu al fierului s-a stabilit cu Mittal-ul cine 

dă fierul?” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Domnul Ioan Romulus.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Cical Gheorghe:  
„Iar, Ńinând cont de activitatea pe care noi am desfăşurat-o în acest an, am căutat 

să vă punem nişte imagini mai reprezentative pe CD-ul pe care îl aveŃi în mapele din faŃa 
dumneavoastră şi am venit cu propunerea să găsim noi activităŃi conexe care să genereze noi 
surse de profit. Acest profit va fi investit tocmi pentru activitatea de bază, adică ecologizarea 
acelui teren pe care noi îl avem şi-l punem la dispoziŃia comunităŃii.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„ Se supune la vot amendamentul dl. Cazan.” 
 
Se aprobă în unanimitate de voturi. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2010 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului 
Hunedoara pe anul 2010. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea doar să mai fac o singură remarcă, aceşti bani care i-am primit de la 

Ministerul FinanŃelor Publice nu sunt suficienŃi pentru acoperirea acelui ajutor social decât 
pentru august, septembrie, octombrie plus 30 la sută din luna noiembrie, dar este totuşi mai bine 
decât să nu fi primit deloc şi sperăm ca până pe 24 decembrie banii să fie viraŃi acestor 
persoane care solicită ajutorul social.”  
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
-    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-14 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.235/2010 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 15 al ordinii de zi Referat cu privire la „Notificarea” formulată de domnul 

consilier local Leu Mihai, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 
62299/2.12.2010. 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Leu Mihai:  
„În primul rând vreau să vă spun că s-a eliberat un certificat de urbanism fără să se 

Ńină cont de faptul că acea zonă este zonă verde. Am întrebat la AgenŃia pentru ProtecŃia 
Mediului, am şi o hârtie, semnată, ştampilată, în care se scrie clar faptul că acolo este zonă 
verde, şi nu văd de ce s-a eliberat un certificat de urbanism pentru o construcŃie pe un teren 
care trebuie să fie zonă verde. Aş avea şi câteva întrebări, de ce domnul primar nu a pus 
niciodată pe ordinea de zi această problemă a zonelor verzi din municipiul Hunedoara, de ce nu 
n-i s-a adus şi nouă la cunoştinŃă faptul că Vădean Teodora a dat în judecată Consiliul local, 
fiindcă şi Consiliul local avea şansa să se apere dacă a fost acŃionat în judecată. Eu mai ştiu un 
caz, spre exemplu construcŃia doctorului Ceucă, că nu se mai realizează, toŃi ştiu că din cauza 
faptului că trebuia să fie pe zona verde, şi s-a anulat acea autorizaŃie de construcŃie, şi aş mai 
avea o întrebare, ştim cu toŃi, sau mă rog, că de fapt nu este Vădean Teodora cea care vrea să 
realizeze acea construcŃie, este un băiat, se numeşte Mihai, pe mine m-a contactat şi mi-a oferit 
o sumă de bani ca să îmi retrag orice împotrivire. Aş vrea să-l întreb pe domnul primar de ce 
interesul dânsului este atât de mare pentru acea construcŃie?”         

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „În primul rând aş vrea să vă întreb la ce v-aŃi referit când aŃi spus despre zonele 

verzi?”  

Dl. Leu Mihai:  
  „UitaŃi, aŃi primit şi dumneavoastră o hârtie, dacă vreŃi v-o citesc.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „O avem, domnule consilier.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Şi atunci de ce nu ne-aŃi prezentat-o şi nouă?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Pentru că nu a fost adresată Consiliului local.”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Da, dar dumneavoastră ignoraŃi un certificat de urbanism.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Certificatul de urbanism este de informare, nu Ńine loc de autorizaŃie de 

construcŃie.”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Şi atunci, dacă doamna, sau domnişoara Teodora Vădean ne acŃionează pe noi 

în judecată, probabil neavând dreptate, pentru că acel certificat de urbanism....”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, sugestia mea este ca dumneavoastră să aşteptaŃi ca acea 

acŃiune în judecată să se dovedească cine are dreptate.”   

Dl. Leu Mihai:  
  „Dumneavoastră aŃi primit un răspuns pe care nu l-aŃi prezentat.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule secretar, am primit noi un răspuns pe care trebuia să-l prezentăm 

consilierilor?” 
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Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Domnule consilier, s-a primit într-adevăr Hotărârea Tribunalului Hunedoara, 

SecŃia Contencios Administrativ şi Fiscal, în data de 10 decembrie. Când să vi-l prezentăm? Vi-l 
prezentăm astăzi, şi-l aveŃi în referat.”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Păi nu ne aduceŃi şi nouă la cunoştinŃă?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dumneavoastră aŃi citit referatul? 
 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Trebuia să vă convoc numai pentru prezentarea hotărârii judecătoreşti?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Nu, dar nu este normal să ştim şi noi?” 

Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Dar nu îl aveŃi astăzi în 20?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Domnule secretar, nu ridicaŃi tonul la mine, că nici eu nu am ridicat tonul la 

dumneavoastră. Deci aici în adresa pe care aŃi primit-o de la AgenŃia pentru ProtecŃia Mediului 
scrie şi că Primăria va fi amendată dacă eliberează autorizaŃii de construcŃie pentru zone verzi, 
şi dumneavoastră continuaŃi să eliberaŃi certificate de urbanism pentru zone verzi. Întrebarea 
mea este de ce?” 

Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Care certificate de urbanism?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier....”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Păi nu dumneavoastră aŃi scris în notificare?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu s-a eliberat nici o autorizaŃie de construire pentru zonele verzi. De 

asemenea, vreau să vă spun, să vă readuc aminte că acel proiect de hotărâre în care 
dumneavoastră aŃi avut un interes material, acel proiect de hotărâre care nu aveaŃi voie legal, 
daŃi-mi voie să termin că eu nu v-am întrerupt, conform proiectului pe care dumneavoastră l-aŃi 
avut de construire a acelei clădiri pe zona verde, menŃionez, pe zona verde, cu care v-aŃi luptat 
cu fostul primar, domnul Schiau, şi totuşi aŃi obŃinut autorizaŃia la alegeri, între primul tur şi al 
doilea tur, după care v-aŃi pus pe afiş cu dânsul ca recompensă că aŃi primit acea autorizaŃie, aŃi 
venit în faŃa acestui Consiliu local şi aŃi cerut construirea unui parc din bani publici,  nu aveaŃi 
voie să cereŃi aşa ceva,….pentru că în autorizaŃia de construire la acea clădire pe zona verde, 
menŃionez din nou, prevedea construirea acelei clădiri.”      

Dl. Leu Mihai:  
  „AduceŃi autorizaŃia de construcŃie aici să o vadă toŃi.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, în şedinŃa următoare domnii consilieri vor primi acea 

informare pe care o vreŃi.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Foarte corect.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vor primi copia autorizaŃiei dumneavoastră de construire în care se cerea 

implicit construirea acelei zone verzi, nu aŃi executat-o, şi veniŃi cu un proiect de hotărâre în care 
dumneavoastră aŃi fi beneficiat financiar, pe bani publici, pentru construirea acelei zone verzi.”   

Dl. Leu Mihai:  
  „Da, şi dacă nu este zonă verde faceŃi dumneavoastră un bloc, nu?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, eu nu am făcut nici un bloc, nu am nici un interes să fac un 

bloc.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Eu nu înŃeleg de ce dumneavoastră....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nici nu mă mir că nu înŃelegeŃi.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Pentru că nu vorbiŃi corect româneşte.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Se poate domnule consilier, dar dumneavoastră tot nu înŃelegeŃi.”    

Dl. Leu Mihai:  
    „Dar dumneavoastră primiŃi o hârtie prin care sunteŃi informat să nu mai daŃi 

certificate de urbanism.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Scrie certificat de urbanism? Domnule consilier, scrie în acea hârtie certificat de 

urbanism, sau aŃi minŃit, domnule consilier?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Mincinos sunteŃi dumneavoastră.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, scrie în acea hârtie autorizaŃie de construire?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Dacă vreŃi v-o citesc, că dumneavoastră am văzut că nu vreŃi să ne-o citiŃi.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „CitiŃi-o domnule consilier.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Revenind la adresa noastră numărul 3040 din 29.03.2010 referitoare la intenŃia 

dumneavoastră de a schimba destinaŃia terenului situat în Hunedoara, bulevardul Dacia f.n. în 
vecinătatea supermarketului Kaufland, şi vă atenŃionăm că în conformitate cu prevederile 
P.U.G.-ului, zona este prevăzută ca zonă centrală cu funcŃiuni complexe de interes public, 
respectiv, în cazul de faŃă, zonă de agrement şi terenuri de sport. Ca urmare a prevederilor 
ordonanŃei de urgenŃă numărul 114 din 2007 pentru modificare şi completarea ordonanŃei de 
urgenŃă a guvernului numărul 195 din 2005 privind protecŃia mediului, articolul 71: schimbarea 
destinaŃiei terenurilor amenajate ca spaŃii verzi şi/sau prevăzute ca atare în documentaŃiile de 
urbanism, reducerea suprafeŃelor acestora ori strămutarea lor este interzisă indiferent de 
regimul juridic al acestora. De asemenea, în conformitate cu articolul 2, aliniatul 1 din ordonanŃa 
de urgenŃă 114 din 2007, autorităŃile administraŃiei publice locale au obligaŃia de a asigura din  
terenul intravilan o suprafaŃă de spaŃiu verde de minimum 20 de metri pătraŃi per locuitor până la 
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data de 31.12. 2010. Şi de minim 26 de metri pătraŃi per locuitor până la data de 31.12.2013. În 
consecinŃă, insistăm asupra revizuirii intenŃiei de schimbare a destinaŃiei terenului din municipiul 
Hunedoara, bulevardul Dacia f.n., şi vă avertizăm că nerespectarea prevederilor legale atrage 
după sine răspunderea civilă, contravenŃională sau penală, după caz.”           

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi unde scrie de certificatul de urbanism domnule consilier?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Nu scrie.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dumneavoastră aŃi spus că scrie.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Dar dumneavoastră de ce eliberaŃi pentru zonele verzi?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier...”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Dar numai puŃin domnule primar!” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci nu ridicaŃi tonul la mine. Nu s-a eliberat nici o autorizaŃie, nu s-a încălcat 

legea domnule consilier.”   

Dl. Leu Mihai:  
  „Dar de ce s-a eliberat un certificat de urbanism?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Pentru că oricine are voie, doamna jurnalistă poate să ceară certificat de 

urbanism pe casa dumneavoastră, domnule consilier, oricine are dreptul.”   

Dl. Leu Mihai:  
  „Domnule primar, am cerut şi eu unul şi nu mi s-a eliberat.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu cred domnule consilier.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Ba da, vă aduc adresa.” 

Dl. Dragot ă Iosif:  
   „Domnule consilier, haideŃi să terminăm. Adresa de la agenŃie de la mediu ce 

dată are, care o citiŃi dumneavoastră …ce număr. Vi s-a dat certificat de urbanism cu „nu” pentru 
că este în instanŃă proces.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
   „Certificatul de urbanism are vreo valoare sau nu are?”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „De informare." 
 
Dl. Leu Mihai:  

                   „Şi atunci doamna ne acŃionează pe noi în judecată pentru un certificat de urbanism 
care are numai valoare informală, şi Primăria mai şi pierde procesul cu doamna Vădean.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

                    „Noi nu am pierdut nici un proces domnule consilier.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Şi care-i problema?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Păi da, dar nu sunteŃi informat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „S-ar putea să nu fiu informat, dar dumneavoastră ştiŃi că am pierdut noi un 

proces care nu e finalizat?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Da.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „AŃi vorbit cumva cu judecătorii domnule consilier?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „AŃi primit răspunsul domnule primar.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule secretar, am pierdut noi vreun proces?” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Am pierdut la Tribunalul Hunedoara.”  

Dl. Leu Mihai:  
  „Păi şi n-aŃi pierdut domnule primar?” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Domnule Leu, un proces se consideră pierdut când este investită hotărârea 

judecătorească cu formula definitivă şi irevocabilă.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Dar nu trebuia să trimitem şi noi un avocat să ne apere?” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Dumneavoastră, Consiliul local?” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Ştiu că doamna ne-a acŃionat pe noi în judecată.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Dumneavoastră, Consiliul local? Domnule Leu, citiŃi Regulamentul şi Legea 215. 

Şi în legătură cu faptul că nu aŃi fost informaŃi cu plângerea doamnei Vădean Teodora, vă dau 
citire: Informare către Consiliul local al municipiului Hunedoara privind plângerea prealabilă 
depusă de către doamna Vădean Teodora, înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara cu 
numărul 17481 din 15.04.2010, prin care solicită anularea Hotărârii Consiliului local numărul 49 
din 31.03.2010, informare care v-a fost prezentată în şedinŃa ordinară a Consiliului local din 
30.04.2010.” 

Dl. Leu Mihai:  
  „Da, dar asta a fost o plângere prealabilă, nu acŃiune.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „HaideŃi domnule Leu că deja....” 
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Dl. Leu Mihai:  
  „Nu, dar vreau să ştiu, pentru că şi eu sunt consilier aici.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu vă sugerez domnule consilier să veniŃi să faceŃi acea zonă aşa cum era 

prevăzută în autorizaŃie.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Diverse. 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aş vrea să aduc în atenŃia Consiliului local două Hotărâri de Consiliul local 

aprobate, respectiv numărul 73 din 2001 şi numărul 99 din 2002, hotărâri care priveau 
aprobarea, în prima fază, a elaborării studiului de prefezabilitate privind iniŃierea executării şi 
amplasarea monumentului Unirii în municipiul Hunedoara, iar în a doua fază studiul de 
fezabilitate privind amplasarea şi realizarea pe baza unei note de fundamentare, numai un minut 
vă reŃin atenŃia, în Hunedoara la 2 noiembrie s-a constituit Frontul NaŃional Român adunare 
convocată şi Ńinută în piaŃa mare, actuală a LibertăŃii. În baza acestei note de fundamentare 
propun iniŃierea tuturor demersurilor legale ce trebuie demarate pentru amplasarea pe teritoriul 
municipiului Hunedoara a unui monument – grup statuar, închinat Marii sărbători naŃionale a 
românilor, 1 decembrie 1918 de la Alba-Iulia, şi aş dori să depun la viitoarea şedinŃă  pe tapet 
această problemă, în speranŃa că şi dumneavoastră veŃi aproba reluarea acestei iniŃiative. Nu 
mă ascultă nimeni. Pe reportofon se înregistrează? Tocmai pentru că aceste hotărâri nu au fost 
puse în aplicare să sperăm că actuala administraŃie şi actualul Consiliu local va reuşi să pună în 
aplicare o hotărâre de genul acesta privind amplasarea şi realizarea monumentului Unirii în 
municipiul Hunedoara, astfel ca anul viitor la 1 decembrie să putem să tăiem panglica la acest 
monument. Punctul doi, aş dori să aflu procentul de încasări al impozitelor şi taxelor locale pe 
2010 la persoanele juridice, respectiv persoanele fizice. Punctul trei, mi-aş dori să aflu 
societăŃile comerciale cu cele mai mari debite sub formă de impozite şi taxe locale. Punctul 
patru, aş dori să aflu câte autorizaŃii au fost eliberate şi vizate pe 2010 pentru agenŃii economici 
pentru funcŃionarea în spaŃii, şi care este valoarea acestora. MulŃumesc.”           

Dl. Şoş Iosif:  
  „Revin cu propunerea de la şedinŃa trecută, aş vrea cam spre sfârşit de 

decembrie gala laureaŃilor sportivilor din oraş..., şi al doilea, felicitări din partea locuitorilor din 
micro IV, cam aşa ar trebui să arate toate staŃiile din oraş.”   

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

 „Acea persoană a ridicat standardul aşa de sus, încât vom face un proiect 
comun.”  

 
Dl. Şoş Iosif:  

„Toată lumea e mulŃumită, toată lumea zice că e domnul primar.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu nu am nimic de-a face, este un proiect al unui cetăŃean din municipiul 

Hunedoara, şi vom cere tuturor celor care au chioşcuri în staŃii să respecte acelaşi standard. 
Este extraordinar, într-adevăr este extraordinar.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „O să încerc să fiu şi eu foarte scurt. Revin cu o temă legată de solicitările mele 

anterioare legate de Clubul Sportiv Hunedoara, şi am înŃeles că s-au rezolvat toate problemele”.           

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Numai puŃin să ascultăm ce au de spus colegii noştrii.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Vreau să reînnoiesc solicitarea pe care am făcut-o şi lunile trecute. Am înŃeles că 

la F.C. Hunedoara în linii mari s-au cam rezolvat care împietau într-un anumit fel o bună 
funcŃionare. Aş vrea să ni se prezinte şi nouă contractele, s-a terminat turul, nu există nici un 
contract, noi banii i-am dat către asociaŃia sportivă, şi aşa cum am solicitat şi acum două luni 
situaŃia de venituri şi cheltuieli pentru turul desfăşurat, s-a terminat deja turul, atâta vreau.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „DaŃi-mi voie să intervin. Până pe data de 20 domnul Simoc a avut, conform 

hotărârii de consiliu, să predea toată documentaŃia, ştampila, de asemenea evidenŃa contabilă. 
Deci până la sfârşitul zile de astăzi dânsul trebuie să o predea, în şedinŃa următoare, după ce se 
face o analiză de către club.”        

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Până astăzi nu putea, că nu a ieşit noul act constitutiv cu drept de semnătură.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Conform hotărârii pe care dumneavoastră aŃi votat-o domnule consilier, până 

astăzi dânsul trebuia.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu, în momentul în care iasă de la judecătorie, după cele 15 zile.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „RevizuiŃi hotărârea pe care aŃi făcut-o domnule consilier.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Hotărârea e bună, dar trebuiau duse actele la Judecătorie, iar în momentul în 

care iasă noul act constitutiv şi modificări la statut apare următorul cu drept de semnătură.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dar de ce ştiu eu că astăzi?” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Ar trebui tot domnul Simoc să prezinte.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Acestea sunt detalii. Cum intrăm în posesia acelor documente o să vi se prezinte 

şi dumneavoastră.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
  „Sperăm, că de patru luni tot aşteptăm.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Maria:  
  „Eu am două probleme foarte scurte. Când încep lucrările de reabilitare la  

ambulatoriul de specialitate, care este stadiul banilor europeni la acest ambulatoriu, şi a doua 
problemă, am înŃeles că s-a redus postul de administrator la Galeria de Arte, şi care este soarta 
acestei galerii. Atât, vă mulŃumesc.”     

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Proiectul pentru ambulatoriu este blocat de către colegii dumneavoastră din 

minister, este în evaluare. Mai avem câteva proiecte care sunt aprobate, dar suntem pe lista de 
rezervă.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Ce se poate face pentru deblocarea lor?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu ştiu, şi nu aş vrea să vorbesc aşa, dar la P.D.L. nu o să trec pentru asta.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
  „Nu se ştie niciodată.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vă spun eu domnule consilier.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
  „Nu pentru asta.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule Mihai Leu, nu o să trec la P.D.L. „ 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu o să mă las şantajat ca alŃii. Trebuie să vă spun că, colegii dumneavoastră de 

partid n-au dat bani, atât. Deci proiectul este acolo, în evaluare. DaŃi-mi voie să vă spun că joi, 
nu, vineri, am semnat la A.D.R. Timişoara hârtiile, şi au fost trimise de către A.D.R. Timişoara 
pentru proiectul de reabilitare a Bulevardului Traian, Dacia. Aşteptăm ca până la sfârşitul anului 
să fie semnat de doamna ministru Udrea, am fost informat că până pe data de 15 ianuarie se va 
Ńine seminarul în care colegii mei de la Tehnic şi de la AchiziŃii publice vor fi instruiŃi cu privire la 
documentaŃiile care trebuiesc făcute pentru acest proiect, fiind vorba de cei 46 de milioane de 
lei”       
 

Dl. Leu Mihai:  
  „Cele 46 de milioane.”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar dumneavoastră vorbiŃi când vă întreabă cineva. Eu recunosc domnule Mihai 

Leu că din cauză că am locuit aşa de mult timp....sunteŃi jenant. Eu nu vă întrerup niciodată, iar 
dumneavoastră întreceŃi orice limită.”  

Dl. NeamŃiu Ioan:  
 „Nu-i greşit, pentru că se referă la milioane, cei 46 de milioane.” 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Mai aveŃi doamna Chiş?” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „A doua întrebare, Galeria de Artă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Galeria de artă,… trebuie văzut, se va face un parteneriat între AsociaŃia 

pictorilor din Hunedoara, sau cam aşa ceva. Ei ne-au propus să ia în administrare şi să 
îngrijească tot acolo. Nu ştiu sigur încă.” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Dar sper că nu se întâmplă nimic cu Galeria de artă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Se va continua….” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local. Sărbători Fericite!" 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 20.12.2010 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind reglementarea comercializării 
plantelor, substanŃelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi psihotrope pe raza 
administrativ - teritorială a Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.223/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 

plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.224/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 3 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 

terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.225/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea  vânzării prin 

licitaŃie publică a  unor terenuri aflate în domeniul privat al  municipiul Hunedoara. 
Hotărârea nr.226/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  reglementărilor 

pentru realizarea  unor intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul 
Hunedoara. 

Art. 1 a întrunit 10 voturi „pentru” şi 9 „abŃineri”(dl. NeamŃiu, dl. GoghiŃă, dl. Şoş, dl. 
Leu, dl. BobouŃanu, dl. Farcaş, d-na Chiş, d-na Fărcaş, d-na Szilagyi).               

Art.1 nu a întrunit cvorumul legal, astfel nu se ma i poate trece la votarea 
urm ătoarelor articole şi a hot ărârii. 

 
Punctul 6 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a terenului în suprafaŃă de 1988,0 mp situat 
în P-Ńa LibertăŃii nr.24, înregistrat în CF Hunedoara nr.62960 (provenita din conversia de pe 
hârtie a CF nr.2669) nr. cadastral 62960, din proprietatea Statului Român în proprietatea privată 
a municipiului Hunedoara. 

 
Hotărârea nr.227/2010 se aprob ă în unanimitate. 
Punctul 7 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea structurii 

organizatorice - organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcŃii pentru aparatul de 
specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si a Serviciilor Publice subordonate Consiliului 
local al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.228/2010 se aprob ă în unanimitate. 
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Punctul 8 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
5.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea deplasării corului „Doina ” la 
Graz - Austria  în vederea participării la manifestările prilejuite de aniversarea a 10 ani de 
existenŃă a asociaŃiei „AUT PRO ROM”. 

Hotărârea nr.229/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 9 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului 

de organizare şi funcŃionare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local nr.105/2010.  

Hotărârea nr.230/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 10 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea punerii la 

dispoziŃia proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul 
Hunedoara” proiect coordonat de S.C. Apa Prod S.A. Deva şi finanŃat în cadrul „Programul 
operaŃional sectorial de mediu, Axa Prioritară1 “Extinderea şi modernizarea sistemelor de apă şi 
apă uzată”, domeniu major de intervenŃie “Extinderea/modernizarea sistemelor de apă şi apă 
uzată” a terenurilor/străzilor pe care se va extinde/reabilita  infrastructura de apă şi apă uzată. 

Hotărârea nr.231/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de 
extindere reŃea de alimentare cu apă şi canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în 
Municipiul Hunedoara  (proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie) - lucrări de 
reabilitare reŃea stradală”. 

Hotărârea nr.232/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 12 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
ordinară şi extraordinară a AcŃionarilor la S.C. Apa Prod S.A. Hunedoara.      

Hotărârea nr.233/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
AsociaŃilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.234/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 14 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local 

al municipiului Hunedoara, pe anul 2010 
Hotărârea nr.235/2010 se aprob ă în unanimitate. 

Punctul 13 al ordinii de zi – Referat cu privire la „Notificarea” formulată de domnul 
consilier local Leu Mihai, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 
62299/2.12.2010. 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 


